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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2022/23:807 Åtgärder för en fungerande järnväg

Den 19 juni genomförde infrastrukturministern ett rundabordssamtal med 
järnvägsbranschens aktörer om de problem med planeringen av tågtrafiken som 
uppstått och utmaningen med ett sedan länge eftersatt underhåll.

De problem som förevarit de senaste sex månaderna har inneburit enorma 
kostnader för svenskt näringsliv och kraftiga försämringar av många pendlares 
livskvalitet.

Förtroendet för järnvägens funktion är en grundläggande förutsättning för att 
människor ska välja tåget för sin resa eller för att transportera sitt gods. För den 
som inte vågar lita på att tåget kommer fram i tid eller i värsta fall inte går alls, 
blir givetvis tröskeln betydligt högre när man gör avvägningar mellan olika 
trafikslag.

För Sveriges del kommer detta kräva såväl utökad kapacitet som kraftiga 
ambitionshöjningar av järnvägsunderhållet. Regeringen har tydligt avvisat 
kapacitetsutbyggnaden och dessutom skurit ned Trafikverkets budget för 
underhåll av järnvägsnätet.

Jag vill därför fråga statsrådet Andreas Carlson:

 

Efter mötet med järnvägsbranschen, vilka konkreta åtgärder avser statsrådet att 
vidta för att förbättra järnvägens funktion i närtid?

………………………………………

Ulrika Heie (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-06-21
Besvaras senast
2023-07-05
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


